
Bestyrelsesmøde 29-01-2025 – SØBO afdeling 25 

 

1. Marianne møde med Grundejerforeningen 
Der har ikke været nogen almene møder siden GF i 2024. Der er umiddelbart ikke 
nogen bemærkninger der bør tages op i grundejerforeningen fra Søbo afd. 25’s 
vedkommende. 
 

2. Multibanen 
Der skal sættes nyt net op i basket-kurven i løbet af foråret. Dette tages op senere.  
 

3. Antenneforeningen 
Der er ikke noget nyt fra antenneforeningens side. Det er dog konstateret at der har 
været prisstigninger fra DOA-side.  
 

4. Opfølgning på kursus for afdelingsbestyrelser 
Afdelingsbestyrelsen var forhindret i at deltage. Materialet er gennemgået. Der 
bemærkes primært at der bør være større fokus på sociale arrangementer i 
afdelingerne.  
 

5. Evt. sommerfest  
Der drøftes om at der evt. bør afholdes en sommerfest i afdeling 25, ligesom i 2023. 
Der følges op på dette punkt ved næste møde. Der henstilles at det enten bør være i 
juni eller august. 
 

6. Træhegn på tørrepladser 
Det er konstateret, at træet er i en meget dårlig stand. Det vurderes at hegnene 
omkring tørrepladserne bør nedrives og sættes nye op. Der rettes henvendelse til 
Karsten Gjerlevsen, som gerne skal indhente et tilbud for en komplet reetablering inkl. 
nedtagning af det gamle. 
 

7. Næste møde 
Næste møde afholdes, onsdag d. 2. april 2025, kl. 16:30 
 
Godkendt – 29. januar 2025: 
 

    

Søren Egeris Nielsen 
Bestyrelsesformand 

Patrick Hinrichsen 
Bestyrelsesmedlem 

Marianne Thomsen 
Bestyrelsesmedlem 

Preben Jensen 
Suppleant 

 


